

Styremøte i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: Mandag 10.11.2025

Tid: 14:15-16:00

Sted: R90

Tilstede: Eirik, Håkon, Juliane, Sondre, Ole Marius, Evie, Sigve, Postkom

Forfall: Cornelia

[Saksnr.] Sak Ansvarlig

[0] Innsjekk Alle

[1] Godkjenning av dagsorden Alle

[2] Ris og ros Alle

- Ros til Juliane for video til joulebohr
- Ros til arkom for bra joulebohr!
- Ris til eksamensperioden som nærmer seg

[3] Orienteringssaker Alle

RRT fra stillingene

Leder: Begynner å bli ganske frisk igjen!! Veldig fint å ha overskudd til å gjøre ting som man vil :) Nå er det et siste NumMat-prosjekt som gjenstår før jeg er ferdig med alt oblig! Ellers har det vært litt mailskriving og diverse oppgaver som har måtte blitt gjort fortløpende! Men det er jo det jeg liker :)))

Nestleder: Merch har ankommet, gjort sikkert en del siden sist. Grinden må begynne. 4K om altfor lite tid.

Faddersjef/sekretær: Her står det fint til. Har fått meg en langhelg i Madrid som et lite avbrekk. Det kjenner jeg var helt nødvendig. Var da på Radiohead konsert som var sinnssykt bra! Ellers går det om dagen mye i referater og litt diskusjon med Espen Fjærvik. Det skal også arrangeres eksamensbuldring så det blir njuuuud.

Økonomiansvarlig: det går som det går. Trodde jeg lå bra ann for å slippe å bruke tid på økansting før eksamen nå men budsjett for SKE kommer til å ta mer tid enn forventet. KlasMek øvingene tar også altfor lang tid så går egentlig litt trått om dagen.

Bedriftskontakt: hatt møter. Siste bedpres på torsdag - trenger påmeldte

Arrangementssjef:

Koordinator: Purret på slack admin pro søknaden. Ellers hatt en ganske hektisk uke med 3 dagers bender.

Blestesjef: T-13 dager til eksamen. Tar opp tråden med Sigma (Åbo) igjen etter jul. Blir også årsmøte med En Psykt Vanlig Uke igjen etter jul, men sliter litt med lite initiativ fra avtroppende styre, samt ingen nye som er kjempegira på å ta over. Men det skal nok ordne seg. Skrevet spørsmål til joulekalenderluken, men vi må velge ut de vi vil bruke, legge inn svar, og skrive resultattekst med bilde.

To-do fra sist

Valg av Tidtager

Ole Marius

[4] Saker Alle

Eksamensbuldring Eirik[2]

Det er blitt søkt til Sit om å omfordele pengene som er til overs fra buldring i fadderuken. Dette ble innvilget og resten av midlene skal brukes på eksamensbuldring.

Bokskap Eirik[5]

For en mer detaljert beskrivelse av bokskapsavtalen, les tidligere referater.

Etter å ha diskutert med Espen Fjærvik blir det slik at det ikke blir noe ekstraordinært tilleggsbeløp til bokskapsavtalen.

Imidlertid vil det være slik at økningen i hva Nabla får betalt gjelder fra i år. Dette vil i praksis si at Nabla får utbetalt et engangsbeløp ved oppstart da det er forventet mer arbeid i starten. At Nabla nå også får ansvar for å fikse skaplåsene, stiller også krav til verktøy. Dette er noe Nabla legger ut for og får refundert tilbake av NTNU. Styret er fornøyd med dette og signerer ny avtale.

Styret ser det også som aktuelt at styret får en høyere sosialpot som følge av økningen i arbeidsmengde og betaling i sammenheng med bokskapsklipping. Det er tross alt styret som gjennomfører denne jobben.

Joulekalenderspørsmål Alle[10]

Ikke relevant

Merch Sigve[5]

Nabla merch er kommet og det kan hentes og betales for på kontoret når et styremedlem er til stede. Det vil være kontortider med styret mandag 11-12 og torsdag 12:15-13:15 hvor man er garantert at det er et styremedlem på kontoret. Når man henter og kjøper merch er det viktig at et styremedlem får sjekket deg av listen for de som har bestilt.

Palestina/håndtering av etiske spørsmål Evie[5]

Nabla har fått en DM på insta fra studenter fra Palestina som ønsker at vi skal slutte oss til at de blokkerer rektors kontor.

Styret kommer fram til at linjeforeningen sin oppgave er å ivareta studentenes interesser. Nabla skal være åpne for alle, og ønsker derfor ikke å ta stilling til saken.

Styret er også enige om at det burde drøftes om det skal legges til noe vedrørende politisk nøytralitet i nablas lover.

Budsjett SKE Juliane [10]

Juliane har begynt å sette opp budsjettet til SKE og ønsker i den sammenheng innspill i om noe skal endres i forhold til tidligere år. Styret kommer fram at følgende kan være aktuelt:

- Immatruleringsball burde være en egen post for å ikke skape forvirring rundt medlemsavgift
- En økning i medlemskontigenten kan være aktuelt. Dette er noe som pleier å skje i sammenheng med en eventuell økning i studiestøtte.
- Opptak til undergrupper og kostander i sammenheng med dette har tidligere ligget under fadderkomiteen, dette burde være en egen post.
- En økning i sosialpot for styret som følge av mer arbeid med bokskapsklipping.

Videre er det også aktuelt å sjekke opp med de forskjellige undergruppene for hva de har behov for. Eksempelvis har kaffeprisen økt noe som kan ha betydning for kontorkomiteen. Det er jo også undergrupper som får støtte fra velferdsmidler slik som fra NV og IE. Dette burde også være i bakhodet ved et budsjett. Utenom det beskrevet virker styret fornøyd med det tidligere budsjettet.

SKE diskusjon Håkon[30]

Styret diskuterer økningen i studiestøtte som grunnlag til å eventuelt øke medlemsavgiften. I diskusjonen kommer styret fram til at en økning i medlemsavgiften ikke kan komme sammen med et dyrt immatruleringsball.

Som en løsning på dyre billetter til immatruleringsballet ser styret på at mer av overskuddet til BN kan gå til immatruleringsballet.

Styret finner også ut at Nabla ikke har nådd grensen for hva de kan søke om penger fra frifond. Dette betyr at Nabla potensielt kan få inn mer penger her.

Man kan maks søke om 35 000 per år og dette gjelder da for hele Nabla.

[5] Eventuelt **Alle**

Seminar Cern og delta

Det er blestet for

[6] Fremover **Alle**

- STYRESOSIALT :))
- Eksamensperiode :((
- Joulekalender 2 luker (1. og 24. des)
- Muligens noen Teams møter ila jula(etter behov)
- Årsberetning og Budsjett fra alle undergrupper (frist 1. jan)
- 4 uker før SKE (7. jan): Første innkallelse
- 2 uker før SKE (21. jan): Andre innkallelse m/sakspapirer
- 1 uke før SKE (28. jan): Tredje innkallelse m/lovendringsforslag
- PreSKE?
- SKE (4. feb)

- Overlapp periode på 4 uker
- Styresosialt med nystyret / inn-ut
- Planckuke med styrebånd overrekkelse(Max party)

[7] Kritikk av møtet**Alle**

- God diskusjon
- Joulekalender kunne vært på workshop

[8] Workshop !**Alle**

Se på revyens mistillits vedtekt

Se på Postkoms Varslings forslag